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W odpowiedzi na interpelacjq wniesionq podczas V sesji Rady Miasta Wloclawek dotyczqcq

rozmow wladz miasta z pzedstawicielami Anwil S.A, w zakresie wsparcia pzez spolkq 2eglarstwa we

Woclawku ze szczegolnym uwzglgdnieniem Yacht Clubu Anwil informujq, ze w dniu 04 lipca br.

w miejskim ratuszu odbylo siq spotkanie z pzedstawicielami spolki, na ktorym jednym z wielu

poruszanych tematow byla kwestia finansowania Yacht Clubu Anwil. Wizja rozwoju spolki w zakresie

wsparcia finansowego stowazyszenia jest wylEcznie inicjatywqAnwil S.A, na ktora miasto nie ma wplywu

i nie moze w niq ingerowac. Jednocze6nie informujg, ze Wydzial Sportu i Turystyki z koricem kazdego

roku w ramach konkursu na realizacjq zadafr w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznq

i sportu pnyznaje dotacje dla organizacji pozazqdowych oraz innych podmiotow prowadzqcych

dzialalno$d po2ytku publicznego w sfeze kultury fvycznej,ktore pomagajqwspierad i realizowad prolekty,

zwiqzane ze szkoleniem i promocjq sportu w naszym mieScie. Yacht Club Anwil czynnie uczestniczy

w wyzej wymienionym zadaniu bgdqc beneficjentem miejskich 5rodk6w. W roku biezEcym w miarq

posiidanycn finansow wsparli6my miejskq dotacj4 2eglarstwo pzy organizacji kolejnej edycji zawodow

o Blgkitnq Wstggq Zalewu Wloclawskiego - Zarzeczewo 2024 - Memorial Benedykta Michewicza.- 
,l6OnoiieSnie informujg iz w ramach dofinansowania 2eglarstwa w naszym mieScie cz95i

Srodkow pzeznaczylismy rowniez na wsparcie Regat Optysiowych, zaliczanych do Pucharu Polski

w klasie optymist oraz kolejnqedycjg regat z cyklu Dziecigcy Puchar Zalewu Wloclawskiego. W kolejnych

latach podczas konstruowania budzetu zabezpieczymy fundusze, pamiqtajEc o wsparciu

i upowszechnianiu kultury fizyczndli sportu w tym rownie2 2eglarstwa i w miarq mo2liwo6cifinansowych

miasta bgdziemy dalej kontynuowad miejskq pomoc dla pzedstawicieli tego widowiskowego sportu.

Do wiadomo6ci:

ala

Wydziat Organizacyjno - Prawny i Kadr

Biuro Rady Miasta

1.

2.

3.


